

التاريخ: 2023/04/20

السادة / شركة بورصة الكويت للأوراق المالية – المحترمين

تحية طيبة وبعد...

To: Boursa Kuwait Securities Company

Greetings...

Date: 20/04/2023

Subject: WARBA Insurance and Reinsurance Company's disclosure of the credit rating (WINSRE)

With reference to the above subject, and pursuant to the articles stipulated in Book Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Regulations of Law No. (7/2010) of the Capital Markets Authority, with regard to the disclosure of material information, we attach to you a disclosure form for WARBA Insurance and Reinsurance Company's credit rating issued by Standard and Poor's Global Rating Agency on 19/04/2023, which included upgrading and promoting the company's credit rating from (BBB) with positive outlook to (BBB+) with stable outlook.

الموضوع: إفصاح شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين عن التصنيف الإثتماني (وربة ت إ)

بالإشارة إلى الموضوع اعلاه، وإعمالاً المواد المنصوص عليها بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (2010/7) لهيئة أسواق المال، فيما يخص الإفصاح عن المعلومات المجوهرية، نرفق لسيادتكم نموذج الإفصاح عن التصنيف الإنتماني لشركة وربة للتأمين وإعادة التأمين والصادر من وكالة ستاندرد اند بورز لخدمات التصنيف الإنتماني بتاريخ 2023/04/19، والذي تضمن ترقية وتحديث التصنيف الإنتماني للشركة من تصنيف (BBB) مع نظرة مستقبلية إيجابية إلى تصنيف (+BBB) مع نظرة مستقبلية مستقبلية مستقبلية مستقبلية مستقبلية الم

Thank you for your kind cooperation.

Best Regards,
Accept the highest consideration and respect,

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا.

مع وافر التحيات... وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام...

Mohammad Al-Duwaisan
Disclosure and Transparency Officer



محمد الدويسان مسؤول الإفصاح والشفافية



Attachments:

• Appendix (9) Disclosure of Credit Rating Form.

المرفقات:

• ملحق رقم (9) نموذج الإفصاح عن التصنيف الإنتماني.



شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين - WARBA Insurance and Reinsurance Company رأس المال المصرح به د.ك. Authorized Capital K.D. 25,000,000

شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع) خاضعة لأحكام القانون رقم (125) لسنة 2019 في شأن تنظيم التأمين – ترخيص تأمين رقم (4)

Insurance Licensing No. (4) - Kuwaiti Public Shareholding Company Registered in Accordance with Law No. (125) for 2019 Regarding Insurance Regulation



Appendix (9)

Disclosure of Credit Rating Form

Date	Name of the Listed Company
20/04/2023	WINSRE

Entity who issues the rating

Standard and Poor's (S&P) Global Rating

Rating category BBB+

Rating implications

In 2022, Warba Insurance and Reinsurance Company recorded a growth of 19.5% year-on-year in gross written premiums and maintained underwriting profitability, with a combined ratio of 90.9%. Therefore, the company's financial and credit strength ratings have been upgraded and promoted to be at "BBB+" level, and the stable outlook reflects our view that the company will maintain profitable underwriting performance during the next two years, while improving its top line of business and maintaining capital as measured by us at "AAA" level, which is above the benchmark set under the rating agency's risk-based capital model.

Rating effect on the status of the company

Positive

Outlook

Stable

Translation of the press release or executive summary

The global rating agency S&P upgraded and promoted its credit rating for Warba Insurance and Reinsurance Company to the level of "BBB+", with a stable outlook, as the upgrade stems from the profitable expansion of Warba Company for its business over the past three years, thanks to the increase of gross written premiums, and the reduction of the expense ratio from 34.1% to 30.1%, it is expected that the gross written premiums in the company will increase by about 5% to 10% in 2023 and 2024, as the company continues to expand, the agency also expects the combined ratio to stabilize at 92% - 95%, as the company has succeeded in continuing to support a track record of steady improvements in net profits.

Disclosure and Transparency Officer



نموذح الافصاح عزز التصنيف الائتماني

اسم الشركة المدرجة	التاريخ	
ورية ت إ	2023/04/20	
الجهة المصدرة للتصنيف		
ستاندر د اند بورز (S&P)	وكالة ،	

فئة التصنيف

BBB+

مدلولات التصنيف

في عام 2022، سجلت شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين نموا بنسبة 19.5٪ على أساس سنوي في إجمالي أقساط التأمين المكتتبة وحافظت على ربحية الاكتتاب، مع نسبة مجمعة (Combined Ratio) تبلغ 90.9%، لذلك تم ترقية وتحديث تصنيفات القوة المالية والانتمانية للشركة ليكون عند مستوى "+BBB"، كما تعكس النظرة المستقبلية المستقرة وجهة نظرنا بأن الشركة ستحافظ على أداء الاكتتاب المربح خلال العامين المقبلين ، مع تحسين خط أعمالها الأعلى والحفاظ على كفاية رأس المال حسب معيارنا عند مستوى "AAA"، والتي تقوق المعيار المحدد وفقًا لنموذج رأس المال القائم على المخاطر الخاص بوكالة التصنيف

انعكاس التصنيف علمء أوضاع الشركة

إيجابي

النظرة المستقبلية

مستقر ة

ترجمة التصريح الصحفاء أو الملخص التنفيذات

قامت وكالة التصنيف العالمية S&P بترقية وتحديث تصنيفها الإنتماني لشركة وربة للتأمين وإعادة التأمين إلى مستوى "+BBB"، مع نظرة مستقبلية مستقرة، حيث تنبع الترقية من التوسع المربح لشركة وربة لأعمالها على مدى السنوات الثلاث الماضية، وذلك بفضل زيادة إجمالي الأقساط المكتتبة، وتخفيض نسبة النفقات من 34.1% إلى 30.1%، ومن المتوقع أن يرتفع إجمالي أقساط التأمين المكتتبة في الشركة بحوالي 5٪ إلى 10٪ في عامي 2023 و 2024، حيث تواصل الشركة توسيع محفظتها وأعمالها التأمينية وغيرها من مجالات الأعمال، كما تتوقع الوكالة أيضًا أن تستقر النسية المجمعة (Combined Ratio) عند 92% - 95%، حيث نجحت الشركة في الاستمرار في دعم سجل حافل من التحسينات المطردة في صافي الأرباح.

> محمد الدويسان مسؤول الإفصاح والشفافية





WARBA MISURLINCE &

وه الليانية المالية المالية المالية

_ المال_ المصرح به د.ك. Authorized Capital K.D. 25,000,000 شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع) خاضعة لأحكام القانون رقم (125) لسنة 2019 في شأن تنظيم التأمين - ترخيص تأمين رقم (4)

Insurance Licensing No. (4) - Kuwaiti Public Shareholding Company Registered in Accordance with Law No. (125) for 2019 Regarding Insurance Regulation